

Møde afholdt i Randers den 7/3 2024 kl: 18:00-22:00.

Til stede: Claus Andersen, Peter Matzen, Erik Mouridsen, David Bille Maagaard og Eivind Ortind Simonsen.

Dagsorden

1. Planlægning af hovedkredsmødet

Hovedkredsmødet afholdes i N.J. Fjordsgadesskole, N. J. Fjords gade 2, Aarhus, lørdag 13/4 kl: 13:00.

Kører samme koncept som sidst. Eivind og Erik står for det praktiske.

Ifølge vedtægterne er der valg til følgende poster:

- Kasserer Erik Mouridsen
- To bestyrelsesmedlemmer: David Bille Maagaard og Eivind Ortind Simonsen er på valg.
- To suppleanter til bestyrelsen: Lars Rasmussen og John Rendboe er på valg.
- Lars Rasmussen er på valg som revisor.
- Ny revisor suppleant. Den sidst valgt har overtaget den ene revisorpost.
- Tre medlemmer til turneringskomiteen: Johnny Rasmussen, Morten Rasmussen og Lars Hougaard er på valg.
- Suppleant til turneringskomiteen: Tom Petri er på valg.
- Valg af Juniorudvalg: Lars Hansen, Nikolaj Brondt, Jens Ramsdal og Lasse Ramsdal er på valg.

2. Børne- juniorudvalg / træning + turnering

Konstellation, kalender og aktiviteter drøftes.

3. Regnskab/indskud holdskak/budget

Regnskab og budget gennemgås. Budgetteres med minus på et par tusind.

Penge kan med fordel placeres ved Nykredit til en god rente.

4. Nye initiativer

Medlemsudvikling: stor fremgang blandt børn, mens de ældre står i stampe eller falder lidt.

Støtte markedsføring?

Gymnasier?

Kvinder i skak?

Nedsætte et udvalg for at komme med nogle udspil.

Send diskussionsoplæg ud sammen med formands beretning!

5. Opdatering af § 9 i vores vedtægter

Punktet diskuteres, men der besluttet at der med fordel kan strammes op på referater og offentliggørelse af disse.

Beslutningsreferat fra generalforsamlingen godkendes af dirigent, referent og formand, og lægges ud på siden 14 dage efter.

Beslutningsreferater af bestyrelsesmøder sendes til formanden, som evt. Kommer med en kommentar, og så lægges referatet ud på hjemmesiden.

6. Kommende HB - møde, herunder FUs forslag til vedtægtsændringer (se udsendte) samt mulig ændring af det danske ratingsystem.

Information og diskussion om vedtægtsændringer. Afvejning af fordele/ulemper.

Hovedkredsen kan ikke anbefale det fremlagte forslag til ændring af DSUs §4.

7. Mesterrækken det kommende år

Bestyrelsen drøftede muligheden af søndagskampe og sammensætning af række 1 fremover.

8. Ansøgning fra Randers Skakklubs skoleskak om midler - kr. 500 til trykning af folder til bl.a. uddeling i forbindelse med skoleskakstævne, udendørs aktiviteter og besøg på skoler.

Udgifter til tryk af 500 ekspl. kr. 1437,50 inkl. Moms godkendes.

Bestyrelsen bevilligede de ansøgte 500,- kr.

9. Eventuelt

I god tid finde en dato for pokalturnering 2025 og melde denne ud.

Drøftede muligheden for at lave fri tilmelding i bredderækken til finalestævnet.